

Beslutningsreferat af kajakudvalgsmøde d. 12. august -24 kl. 18.00

Til stede: Carl Henrik Pedersen (CHP), Pia Sørensen (PS), Lars-Bo Kristiansen (L-BK), Lene Sjømod Flou (LSF), Svend Mørk-Jensen (SM-J)

Referent: Svend Mørk-Jensen

Pkt. 1: Alle: **Kort info om løst og fast.**

Beslutning: Det er forsøgt at få minimum 10 deltagere til 2 ture i kajak med naturvejleder. Turene skulle være brugerbetalte – ved 10 deltagere 200 kr. Der var for få deltagere til begge ture, så de blev aflyst.

Den 26. august har Danmarks Naturfrednings arrangeret en tur på Mariagerfjord for renere vand. Arrangementet er en del af ”30 fjorde på 30 dage. Arrangementet er meddelt via Conventus. 5 har givet tilsagn om at deltage.

For tiden har vi ganske få skadede kajakker, heriblandt én havkajak som bliver repareret uden beregning eller byttet.

fondsansøgning kajak for bevægelseshæmmede; back-up til inst.2-havkajakkursus.

Pkt. 2: Alle: **Opfølgning på beslutninger fra mødet 16. marts**

Beslutning: Vi skal have forslaget til vinterreglementet færdigt og afleveret til bestyrelsen i tide inden bestyrelsesmødet mandag d. 2. september.

Mads og en mere med indblik i havkajak skal deltage i bestyrelsesmødet vedrørende dette emne med henblik på at udrede misforståelser og forklare nødvendigheder.

Ændringsforslag til det generelle reglement kan fremlægges senere for bestyrelsen.

Pkt. 3: Pia/Svend: **Fast ugentlig roning med instruktør.**

Beslutning: Vi foreslår Berit Sølvér, at en fra instruktørgruppen deltager i den faste onsdagsroning kl. 18.30. Derved bliver roturen mere fleksibel, og roere med meget lidt erfaring kan deltage, uden at det bliver en stor ansvarsbelastning for en enkelt turleder.

Er aftalt. (Lars-Bo deltog d. 14. aug.).

Svend sender info til instruktørgruppen, samt forespørgsel om hvilke onsdage de enkelte kan deltage.

Fra næste år vil vi, i forventning om at kunne fastholde flere af årets kaniner samt genaktivere flere fra tidligere år, gennemføre fast roning med instruktør hele sommersæsonen fra instruktionsforløbet er gennemført.

Svend sender forslaget til instruktørgruppen.

Næste år inden instruktionsforløbets start vil vi i gruppen aftale, hvem der kan/vil deltage, og hvornår de enkelte kan. Deltager alle, vil det være ca. hver 10. uge man binder sig.

Pkt. 4: Svend:

Fællestur for årets kaniner med kaffe

Beslutning:

Gennemføres ikke. Afløses af beslutningen under pkt. 3.

Pkt. 5: Svend:

Indkøb af turkajakker inkl. udstyr for 45.000 kr

Beslutning:

Målet er at erhverve mindst 2 coastline eller lignende, samt mindst en spika eller lignende og evt. en enkelt i stabilitetsgruppen lige under spika (eks. en Vajda Civikat).

Tidsfristen fra fonden er 2 år.

(Vi har nu købt den første – en brugt, men meget velholdt spika. Pris 8.000 kr).

Pkt. 6: Svend:

IPP3-tur?

Beslutning:

Svend undersøger om der er flere kurser i år i DKF's kalender. Hvis ikke, tager han en snak med DKF's sekretariat om oprettelse af et kursus. Det er formodentligt for sent, da tilmelding til kurser lukker én måned inden kursusstart, hvilket vil sige, at kurset skal ligge sidst i oktober for at få et tilmeldingsvindue. Det er ikke optimalt for et kursus i turkajak.

Pkt. 7: Svend:

Brush-up for turinstruktører søndag d. 8. september

Beslutning:

Blot en reminder om aftalen med Kræn Ahrensbach (instruktør-3) om et brush-up.

Kræn er også den instruktør der skal lede instruktør-2 kurset i klubben i år.

Pkt. 8: Svend:

Kajakreglement tilpasset nye erfaringer og behov.

Beslutning:

Er behandlet under pkt. 2.

Pkt. 9: Svend:

Vendelboløbet – tilmeldingsfrist 19. august. 125 kr

Beslutning:

Vi arrangerer ikke noget. Der er meget begrænset tilslutning til den slags arrangementer,

Pkt. 10: Svend:

Tour de Gudena – tilmeldingsfrist 25. august.

Beslutning: Vi arrangerer ikke noget. Der er meget begrænset tilslutning til den slags arrangementer,

Pkt. 11: Alle: **Eventuelt**

Beslutning: Vi enedes om at arbejde for at få accept af at købe 2 kajakergometre. Finansiering ved fondsbevilling eller arbejdsopgaver/-r til kajakgruppen.

Opgavelisten blev gennemgået og revideret.

Invitationen til lysregatta lørdag d. 14. september i Mariager blev ikke drøftet. (Jeg (Svend) kigger på det og sender en invitation ud).

Pkt. 12: Alle: **Næste møde**

Beslutning: Torsdag d. 10. oktober kl. 18.00

Svend M-J d. 16. august 2024